

Kennedy Public School

20 Elmfield Crescent, Toronto, Ontario, M1V 2Y6 • Tel: (416) 396-6410 • Fax: (416) 396-6412

Rhonda Cohen-Pierobon, Principal

Debbie Loftus-Tierney, Vice Principal

February 9th, 2015

Dear Parents:

The Lunar New Year is just around the corner and we have started to prepare for the annual Kennedy Lunar New Year celebration, which will take place on **Wednesday**, **February 18**th **2015** in our gymnasium. All classes will have the opportunity to participate in various activities such as food tasting, Chinese writing and much more.



It would be greatly appreciated if the students could bring in snacks and treats to share with others for our Lunar New Year celebration. Students can begin to bring in treats starting Tuesday, February 10th, up until the morning of Wednesday, February 18th.

We encourage students to dress in red or any Chinese traditional ethnic attire. We will need parent helpers on this special day to help hand out treats.

Please do not bring any products containing nuts, peanut oil and sesame seeds.

Thank you for your support in helping us welcome "The Year of the Ram."

Sincerely,

The Lunar New Year Committee

Please fill in the following if you are able to hel Return your slip to your child's homeroom teac	
Name: Telephone Number: Child's name: Classroom teacher:	
Would it be more convenient to help in the	Morning?:
I am unable to help but I would like to contribu	Afternoon?:



Kennedy Public School

20 Elmfield Crescent, Toronto, Ontario, M1V 2Y6 • Tel: (416) 396-6410 • Fax: (416) 396-6412

Rhonda Cohen-Pierobon, Principal

Debbie Tierney-Loftus, Vice-Principal

尊敬的家长/监护人:

中国农历新年即将到来,学校正开始准备每年一度的迎春活动。此次活动将于 2月18日星期三在学校体育馆举行。届时同学们将有机会参加不同的活动,包括品尝各式 贺年小吃糕点、写春联及做手工艺等等。

希望同学们能准备一些过节食用的小吃或糕点,并带来学校和他人分享,共同度过这快乐的节日。点心和糕点可以在2月10日至18日的早上带到学校来。

我们鼓励同学们在庆祝活动的当天穿上红色或者其它具有中国传统民俗式样的服装。在这次活动中,我们也希望得到家长的协助来分发食物给学生。如果你能来帮助我们,请填写以下表格。

请不要将任何含有坚果、花生油或芝麻的食物送到学校!

谢谢你的支持!

诚挚的,

中国新年庆祝筹备小组 2015年2月9日



如果你能来帮助我们,请填写下面的有关信息,并让你的孩子交回给老师。
姓名:
电话号码:
学生姓名:
老师姓名:
请注明帮忙的时间: 上午 下午
本人不能帮忙,但可以捐赠食: